



# DIOCESE OF SAN BERNARDINO

OFFICE OF THE BISHOP

Brothers and Sisters in Christ,

Peace and well-being to you and your families. May God continue to keep you in His abundant grace and loving care.

We have received the unfortunate news that Proposition 1 was passed by California voters. Our Diocese and our Church throughout the state fought this dangerous, expensive, and unnecessary proposition with great passion. I want to offer my heartfelt gratitude to all our parishes, schools, ministries and apostolic groups for their efforts to speak out against Proposition 1 and urge a 'No' vote. We are surely saddened by the outcome of the vote on Proposition 1 because we know it will only further promote a culture of death in California. At the same time, we need to recognize that the No on Prop. 1 campaign brought us together in a beautiful demonstration of advocacy for life. We were reminded once again of the preciousness of every human life in God's eyes and that we have a responsibility to defend life from conception to natural death. There is momentum in our communities of faith on the issue of Life. Let us keep it going!

Equally important is our continuing commitment to support women, children and families, both practically and pastorally. The "We Were Born Ready" campaign continues as we have much to say and do for women and families who are facing unplanned pregnancies. In our Catholic faith being Pro Life means being Pro Family and Pro Woman.

There is much that continues to happen in our state and our nation on the matter of abortion. So, with the guidance of the Holy Spirit, we will surely be called upon in the days to come to advocate for the most vulnerable among us. You have my deepest prayers and thanks for all that you have done and continue to do for the cause of Life!

In Christ's Love,

Bishop Alberto Rojas



# DIOCESE OF SAN BERNARDINO

OFFICE OF THE BISHOP

Hermanos y Hermanas en Cristo,

Paz y bienestar esté con ustedes y sus familias. Que Dios siga teniéndoles en Su gracia abundante y Su cuidado amoroso.

Hemos recibido la triste noticia que la Proposición 1 fue aprobada por los votantes de California el 8 de noviembre. Nuestra Diócesis y nuestra Iglesia a través del estado luchó contra esta proposición peligrosa, cara e innecesaria con gran pasión. Quiero ofrecer mi profunda gratitud a todas nuestras parroquias, escuelas, ministerios y grupos apostólicos por sus esfuerzos de alzar la voz en contra de la Proposición 1 y urgir a las personas a que votaran 'No.' Nos entristecemos con los resultados del voto sobre la Proposición 1 porque sabemos que solo promoverá todavía más una cultura de muerte en California. Al mismo tiempo debemos reconocer que la campaña "No a la Proposición 1" nos reunió en una bella demostración de defensa por la vida. Fuimos recordados una vez más del valor de cada vida humana a los ojos de Dios y que tenemos la responsabilidad de defender la vida desde la concepción hasta la muerte natural. Hay un movimiento en nuestras comunidades de fe alrededor del asunto de la Vida. ¡Sigamos adelante!

De igual importancia es nuestro compromiso continuo de apoyar a los niños, las mujeres y las familias, tanto de manera práctica como pastoral. La campaña "Nacimos para Esto" continúa y todavía tenemos mucho por decir y hacer para las mujeres y las familias que enfrentan embarazos no planeados. En nuestra fe católica ser Pro-Vida significa ser Pro-Familia y Pro-Mujer.

Son muchas las cosas que siguen ocurriendo en nuestro estado y en nuestra nación sobre el tema del aborto. Por lo tanto, con la guía del Espíritu Santo, ciertamente estaremos llamados en los días venideros a defender a los más vulnerables entre nosotros. ¡Cuenten con mis oraciones y gracias por todo lo que han hecho y continúan haciendo en defensa de la Vida!

En el Amor de Cristo,

Obispo Alberto Rojas